
2de 

vervolgnotitie bemerkingen 
en 

vragen 

m.b.t. 

Herontwikkeling 

Tournoysveld 
Schilderskwartier Woerden 

Aan: College 
van 

Burgemeester 
en Wethouders 

Woerden, 
Gemeenteraad 

Woerden, 

Projectleider Herontwikkeling Tournoysveld Woerden, 
Hr. 

(geanonimiseerd)

Ec: 

Beleggingsmaatschappij Kerckebosch, Projectleider Herontwikkeling Tournoysveld 

Woerden, 
Hr. 

Van: 

Bewonerscomité 
Tournoysveld 

Datum: 7 

april 
2025 

Betreft: 
Vervolg op 

onze notitie 

Bemerkingen 
en 

vragen 
m.b.t. 

Herontwikkeling Tournoysveld 

(geanonimiseerd)

d.d. 8 
nov. 

2024 
en vervolgnotitie 

d.d. 29 dec. 2024. 

Geachte hr. (geanonimiseerd)

Tot 
nu toe 

hebt 
u, 

en dus 
het 

gemeentebestuur Woerden, er voor gekozen de bewonersgemeenschap 

op Tournoysveld volledig 
te 

negeren. 

De 

beleggingsmaatschappij 
Kerckebosch 

stuurt een 

uitnodiging 
voor een 

buurt- informatiemarkt 
over 

de 
herontwikkeling 

Winkelcentrum 
Tournoysveld. 

En 
ook in deze 

uitnodiging 
bent u 

volledig afwezig. 

Dat Kerckebosch het 
accent legt 

op 

het Winkelcentrum heeft 
te 

maken 
met 

hun 
belang. 

Het 

beoogde plan 
heeft echter een enorme 

impact op 
de woon- en leefsituatie van de bewoners. 

Het 

wordt 

erg 
pijnlijk 

als de 

gemeente 

Woerden dit ontkent 
en blijft 

schitteren door 
afwezigheid en er 

niet 
voor 

zorgt, 
dat het een buurt- informatiemarkt 

herontwikkeling 
van 

Woon- 
en winkelcentrum 

Tournoysveld betreft, 
waarin ook 

zorgvuldig met 
de 

belangen van 
de bewoners 

moet 
worden 

omgegaan. 

Er is 
aan ons 

vooraf 

nog 
steeds 

geen adequate, inhoudelijke 
reactie 

gegeven op 
de bemerkingen en 

vragen 
over de essentiële 

aandachtspunten, 
als 

gevolg 
van dit 

plan, 

in 
onze woon- en leefsituatie. 

Het 
wordt er 

echt niet beter 

op 

als 

wij op 

14 

april a.s. naar een 
artist 

impressie 
of 

maquette 
moeten 

kijken, waarbij veelbelovende, geruststellende uitspraken 
worden 

gedaan 
en men 

“goede vragen 
mee 

zal nemen”. Ze 

zijn namelijk 
al ruim 5 

maanden in uw 
bezit. 

Wij 
willen 

aangeven 
dat 

wij 
deze avond uiteraard 

aanwezig 
zullen 

zijn, 
om ervoor te 

zorgen 
dat aan 

uw 
idee 

van 

participatie 
wordt 

beantwoord. Maar het 

mag 
duidelijk zijn, 

dat 
wij 

nu 
toch echt 

concrete, schriftelijke 
antwoorden 

op 
onze 

bemerkingen 
en 

vragen 
willen 

ontvangen. 
Ook 

Kerckebosch beschikt al ruim 5 
maanden over onze notitie. 

Dan 
moeten de antwoorden nu maar 

komen in de 
gedetailleerde verslaglegging 

als 
opbrengst van 

de buurt- informatiemarkt. Als het 
uw 

voorkeur heeft onze notitie te 

beluisteren, 
dan willen 

wij 
er best een voorleesavond van maken! 

Na 

bestudering van 
de 

verslaglegging 
kunnen 

wij 
voor 

het 
eerst 

op 
een 

zinvolle 

wijze 
over 

de 

essentiële 
aandachtspunten 

in 
gesprek gaan. 

Met 

vriendelijke 
groet, 

Namens 
de 

bewoners, 
het bewonerscomité 

Tournoysveld, 

mail.com 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


